



✉ 744025, Türkmenistan, Aşgabat şäheri,
Berkararlyk etraby, Baba Annanow köçesi, 136-njy jaýy
☎ Telefon: (+993 12) 28-18-00; Faks: (+993 12) 28-18-01
@ E-mail: tdbgi@tdbgi.edu.tm; tdbgi.tsaci@mail.ru

✉ 136, Baba Annanow street, Berkararlyk district,
Ashgabat city, Turkmenistan, 744025
☎ Telephone: (+993 12) 28-18-00; Fax: (+993 12) 28-18-01
@ E-mail: tdbgi@tdbgi.edu.tm; tdbgi.tsaci@mail.ru

« 04 » 02 2025 ý.

№ 02/168

Приглашение

Уважаемый господин/госпожа

18 марта 2025 года Туркменский государственный архитектурно-строительный институт проводит **IV Открытую международную Интернет-олимпиаду по дисциплине «Сопротивление материалов»** среди студентов высших учебных заведений страны и зарубежных стран и приглашает студентов Вашего вуза принять активное участие в олимпиаде. Данная олимпиада будет способствовать развитию дружественных отношений между студентами и преподавателями высших учебных заведений различных стран мира и взаимовыгодному обмену опытом в научно-образовательной системе.

На Международной интернет-олимпиаде будет организована видеосвязь, а задачи олимпиады будут размещены в специальном разделе веб-сайта института https://tdbgi.edu.tm/Ru-project/index_ru.html в день проведения олимпиады.

Официальными языками Олимпиады являются туркменский, русский и английский.

Олимпиада будет проводиться в виде индивидуальных соревнований.

Победители олимпиады определяются жюри по результатам набранных баллов.

В олимпиаде могут принять участие все желающие студенты от каждого высшего учебного заведения, любой специальности и любого года обучения. Регистрация сведений о студентах, желающих принять участие в Международной интернет-олимпиаде будет проходить в специальном разделе веб-сайта института по адресу https://tdbgi.edu.tm/Ru-project/Olimp_ru.html до 15 марта 2025 года.

Дополнительная информация и объявления, связанные с олимпиадой, будет размещены на веб-сайте института.

Требования к участникам (приложение 1).

Контактные данные:

Tel: +99365814482, +993 12 28 18 05, +993 65151899 , +993 12 28 18 72,
+993 61 88 82 61, +993 64 11 64 84

E-mail: tdbgiob@gmail.com

С уважением,

Ректор

Б. Маммедов

Требования к участникам Открытой Международной интернет-олимпиады:

1. Олимпиада проводится на официальном веб-сайте института tdbgi.edu.tm;
2. В олимпиаде будут представлены 6 задач по дисциплине «Сопротивление материалов»;
3. Компьютеры и веб-камеры должны быть непрерывно подключены к интернету;
4. Во время проведения интернет олимпиады студентам не разрешается разговаривать, передавать предметы друг другу, пользоваться средствами мобильной (и/или иной другой) связи;
5. Студент имеет право обращаться к организатору интернет олимпиады с вопросами, касающимися технологии выполнения заданий;
6. Продолжительность интернет олимпиады – 120 минут.



✉ 744025, Türkmenistan, Aşgabat şäheri,
Berkararlyk etraby, Baba Annanow köçesi, 136-njy jaýy
☎ Telefon: (+993 12) 28-18-00; Faks: (+993 12) 28-18-01
@ E-mail: tdbgi@tdbgi.edu.tm; tdbgi.tsaci@mail.ru

✉ 136, Baba Annanow street, Berkararlyk district,
Ashgabat city, Turkmenistan, 744025
☎ Telephone: (+993 12) 28-18-00; Fax: (+993 12) 28-18-01
@ E-mail: tdbgi@tdbgi.edu.tm; tdbgi.tsaci@mail.ru

« 04 » 02 2025 ý.

№ 02/167

Invitation

Dear Sir/Madam,

On March 18, 2025, the Turkmen State Architecture and Construction Institute is holding the **IV Open International Internet Olympiad in the discipline of "Strength of Materials"** among students of higher educational institutions of the country and foreign countries and invites students of your university to take an active part in the Olympiad. This Olympiad will contribute to the development of friendly relations between students and teachers of higher educational institutions of different countries of the world and mutually beneficial exchange of experience in the scientific and educational system.

An International online Olympiad will have video communication organized, and the tasks of the Olympiad will be posted on the institute's website in special section https://tdbgi.edu.tm/En-project/index_en.html at on the day of the Olympiad.

The official languages of the Olympiad are Turkmen, Russian and English.

The Olympiad will be held in the form of individual competitions.

Winners of the Olympiad are determined by the jury based on the points scored.

The Olympiad is open to all interested students from any higher education institution, regardless of their specialty or year of study. Registration of information about students wishing to take part in the International Internet Olympiad will be conducted on the institute's website at https://tdbgi.edu.tm/En-project/Olimp_en.html until March 15, 2025.

Additional information and announcements related to the Olympiad will be posted in a special section of the institute website.

The requirements for Olympiad (Appendix 1).

Contact information:

Tel: +99365151899, +99365814482, +993 12 28 18 72, +993 61 88 82 61,
+993 12 28 18 86, +993 64 11 64 84
E-mail: tdbgiob@gmail.com

Sincerely,
Rector

B. Mammedov

Requirements for the participants of the Open International Internet Olympiad:

1. The Olympiad is held on the official website of the institute tdbgi.edu.tm;
2. At the Olympiad will be given 6 tasks on the discipline of “Strength of materials”;
3. Computers and webcams must be continuously connected to the Internet;
4. During the Internet Olympiad, students are not allowed to talk, pass objects to each other, use mobile (and / or other) communication means;
5. The student has the right to contact the organizer of the Internet Olympiad regarding the technology of completing tasks;
6. The duration of the Internet Olympiad is 120 minutes.